



UPPLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Upplands Ishockeyförbundet

Protokoll Nr 5 2022-2023
Datum 14 november
Plats Digitalt via Teams

Närvarande

Christian Borg	Ordförande
Annika Carlqvist	
Christopher Hoerschelmann	
Lill Karlsson	
Katarina Larsson	
Niklas Karlsson	
Jonathan Léman	
Håkan Strömberg	Tjänsteman kansli
Anton Wallgren	Tjänsteman kansli

Ej närvarande Jan Carlsson(ersättare)

§ 1 Sammanträdets öppnande

Christian (CB) hälsar alla välkomna.

§ 2 Föregående styrelseprotokoll

Håkan (HS) redogör föregående protokoll.

§ 3 Rapporter

- *Svenska Ishockeyförbundet*
 - Ledningsgruppen & HoKo-cheferna, haft en "lunch till lunchkonferens, 9-10/11 i Stockholm.
 - Nationell Ordförandekonferens 11/11 med HoKo-cheferna
- *Region Öst*
 - Lägesrapport Almtuna IS.
 - Regionstyrelsen har möte onsdagen den 30 november, Christian, Christopher och Håkan deltar.
 - På sikt ska vi centralisera tävlingsadministration och frågor till Region Öst.
 - Anställningsprocessen av att ersätta Håkan, en försiktig process ska göras så det blir rätt typ av arbetsbeskrivning och kandidat. Dialog förs mellan Christian och Martin (Sörmland). En gemensam dag tillsammans med Sörmland är aktuell.
- *Hockeykontoret*
 - Möte "Domarsatsning", den 8/11 (Håkan, Anton, Niklas, Timmy o Andreas).
 - Styrelsen beslutar om att avsluta konto på One.com och flytta e-post och lagring till Telia AB som kommer vara leverantör för tjänsterna Office365.
 - Kansliavtalet med fastighetsägaren är samma som tidigare och löper vidare.
 - Vi kommer få en ny hemsida, underlag för nya hemsidan ska tillhandahållas till Anton senast den 31 november. Medskick till kommittéerna är att ta inspiration från tre olika idrotter, klicka på länkarna nedan [Inspiration 1](#) [Inspiration 2](#) [Inspiration 3](#). Hemsidan går live under december.
 - Viktigt att kommittéerna (tävling, domare och disciplinnämnden) hjälps åt att hålla igång verksamheten under den tid vi inte har en tävlingsadministratör på plats på kansliet.

- *Distriktsförbundets ekonomi/budget läge mot utfall kort varje område*
 - Annika berättar om större avvikelser. Sörmland ska komma med faktura om bidraget. DK ligger på minus. Kansliet – köpta tjänster av Carina kostar mycket. Tävlings – serieavgifterna har inte registrerats till denna rapport. Orörda pengar på Domarprojekt och Dam/Flick. Anton ersätter Håkans behörigheter. Anton kan fakturera i Fortnox.
- *Tävlingsverksamheten*
 - Många dispenser handläggs. 69st. 3st föreningsdispens – Mariehamn, Brynäs, Norrtälje.
 - Svårt att följa seriebestämmelser.
 - TK kommer se över åtgärder tillsammans med föreningsutvecklare.
- *Utbildningsverksamheten*
 - UtbK haft möte med utbildare 3november
 - Bra resultat på enkätsvar från utbildningarna under 2022.
 - Rekrytering av nya utbildare ska påbörjas för att minska sårbarheten.
 - Materialet ska utvärderas under november av utbildarna, länk är utskickad.
- *Domarverksamheten*
 - Föreningsdomarutbildningar, 17/10 Uppsala, Wings/ 22/10, Enköping 24/10, Gimo 5/11, Norrtälje 12/11, Skärplinge 12/11 – fler 16-18åringar som går kurserna nu än tidigare.
 - Stort behov av OVR-utbildning.
 - Domarprojekt pågår, reservera datum 11februari2023.
 - Matcher på Åland behöver även ha kontroll av DK.
 - Disciplinärenden kan redovisas fel i TSM av domare och kommer inte fram som det ska.
- *Dam/flickverksamheten*
 - Möte i region Öst den 11november.
 - Tjänstemän på HoKo kommer sammanställa statistik till mötet 9december.
 - Har varit svårt att bygga upp ungdoms och juniorserier.
- *Spelarutvecklingsgruppen*
 - Mats Emanuelsson har kallat till möte, den 16/11.
 - Träff i januari med föreningarna.
 - Spelarutvecklingsdag i januari 5jan(killar) + 8jan(tjejer)
- *Disciplinnämnden*
 - Christian har ordnat ihop nämnden. Janne Lööv, Ulla-Maria och Stig Bernsten.
 - 3 ärenden fram till styrelsemötet 14/11 har handlagts.

§ 4 Skrivelser

- Knivsta IS, inkom den 7/11, Christopher och Anton skriver ihop svar till KIS och även skickar ut möjlighet till KIK att besvara skrivelsen.

§ 5 Beslutsärenden

- Svar till föreningarna gällande spelarutvecklare, ekonomi finns – men arbetsbeskrivning och anställningsgrad är oklart. Samtal med föreningarna ska det bjudas in till.
- Styrelsen kommer att bjudas in till städdag, denna dag blir 16januari i samband med styrelsemötet, start 17.00 för städning. Sedan övergår vi när vi är klara till styrelsemöte.
- Ok att göra nya beställningar av matchställ och övriga kläder till distriktslagen.
- Att skjuta på faktureringen av dispensavgifterna till mars månad. Att ge mer tid för att gå utbildningar under säsongen. Men då är det ingen deposition som betalas tillbaka, det blir enbart dispensavgift.

§ 6 Övriga frågor

- Ny grafisk profil på gång, se den här <https://pitch.com/v/Sdermanland-Uppland-tc8x5c>, inspel skickas omgående till anton.wallgren@upplandshockey.se
- Deltagarlista till julbordet, alla kommittéer skickar vilka som ska dela senast 24 november till Anton.
- Profilkäder finns att kvittera ut på kansliet.

§ 7 Nästa sammanträde

Måndag 12 december i samband med julbordet, start 17.00 på Elit Hotel Academina.

Kommande möten: 16/1(städdag och styrelsemöte, start 17.00), 13/2, 13/3, 11/4.

§ 8 Sammanträdet avslutas

Tack för sammanträdet!
Christian Borg

Vid protokollet;

Justeras;

Anton Wallgren

Annika Carlqvist